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Nieuw: de nieuwsflits  
PvdA Coevorden 

Met deze nieuwsflits willen wij onze achterban beter gaan 
informeren over de activiteiten van de fractie en afdeling 
Coevorden. Het is de bedoeling dat de nieuwsflits in het 
vervolg na iedere raadsvergadering verschijnt. Dit zal dan elf 
maal per jaar zijn. Geen lange verhalen, maar we zullen kort 
en bondig de politieke actualiteiten, werkbezoeken of andere 
relevante informatie weergeven. Waar de informatie vragen 
oproept, kunt u altijd contact opnemen met de fractie: 
fractiecoevorden@pvda.nl 

Begrotingsvergadering november 

Alle financiële stukken van de gemeente vindt u via: 
financien.coevorden.nl. De gemeente Coevorden mag zich 
gelukkig prijzen met de financiële situatie waarin we ons 
bevinden. Na jaren van bezuinigingen, is de zaak financieel op 
orde. We hebben een gezonde reserve en er ontstaat ruimte 
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Werkbezoek 
Talentencentrum 

De fractie bracht een bezoek 
aan het Talentencentrum in de 
Ravelein in Coevorden. In het 
Talentencentrum krijgen 
kinderen en volwassenen 
kosteloos de kans om kennis te 
maken met muziek, cultuur en 
kunst. Een prachtig initiatief. 
De fractie kwam niet met lege 
handen, maar bracht een 
drumstel mee. Deze werd ter 
beschikking gesteld door de 
familie Dorgelo.  

�  

Werkbezoek 
zonneweide Sleen 

Ter voorbereiding op de 
behandeling van het 
raadsvoorstel zonneweide 
Sleen brachten we een bezoek 
aan een aantal mensen die 
bezwaar maakten tegen dit 
voorstel. Samen bezochten we 
met hen de locatie van het 
geplande zonnepark.  
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om te investeren. De fractie diende bij de 
begrotingsbehandeling een tweetal moties in. Motie 1 betrof 
een extra investering in de aanpak van laaggeletterdheid. 
Deze motie kreeg brede steun, alleen de VVD stemde tegen. 
Verder dienden we samen met BBC2014 een motie in om op 
langere termijn de leefbaarheid en voorzieningen in de dorpen 
op peil te houden. Ook deze motie werd aangenomen. Verder 
steunde de fractie een motie van BBC2014 om onderzoek te 
doen naar de behoefte aan ouderenhuisvesting. 

Raadsvergadering december 2019 

Bermbeheerplan: de gemeente Coevorden gaat over naar 
ecologisch bermbeheer. Het heeft de nodige discussie gekost, 
maar eindelijk zijn we zo ver. Dit plan sluit volledig aan op de 
motie die wij vorig jaar door de raad hebben gekregen om 
behoud en herstel van biodiversiteit tot beleidsdoelstelling 
van de gemeente te verheffen. 

Zonneweide Sleen: dit betreft een plan om net buiten 
Sleen een zonneweide van ruim tien hectare te vestigen. Dit 
stuit op weerstand bij een deel van de inwoners van Sleen. De 
zonneweide Sleen kent een lange geschiedenis. In 2005 is de 
mogelijkheid van een zonneweide, in overleg met het dorp, al 
opgenomen in de structuurschets Sleen. Wat ons betreft mag 
de initiatiefnemer dan ook terecht op medewerking van het 
college rekenen. Daarnaast is het realiseren van duurzame 
energie natuurlijk een drijvend argument om met dit plan in 
te stemmen. We hebben afgesproken dat we, vooralsnog, in de 
gemeente Coevorden ruimte bieden aan 100 hectare aan 
zonneweiden. De verwachting is wel dat het klimaatakkoord 
tot een forse opdracht leidt voor de provincie om meer 
duurzame energie opwek te realiseren. Ook Coevorden zal 
haar deel dan weer moeten doen. 

Kippenschuur Odoornerveen: onze fractie heeft tegen de 
nieuwe vestiging van een kippenschuur in Odoornerveen 
gestemd. In het licht van de huidige stikstofproblematiek is 
het ons inziens niet wenselijk om hier aan mee te werken, 
aangezien dit jaarlijks tot ruim een ton extra stikstofuitstoot 
leidt. Voor de fractie was het doorslaggevend dat 
milieuruimte vergund wordt, waarvan aan alle kanten 
duidelijk is dat deze niet bestaat. Het plan haalde overigens 
met steun van VVD, CDA, BBC2014 en PPC wel een 
meerderheid. 
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Werkbezoek 
Zuiderveld 

In het kader van het project 
vitale vakantieparken en de 
problematiek waar men bij 
permanente bewoning van 
recreatiewoningen tegenaan 
loopt, brachten we een bezoek 
aan een permanente bewoner 
van het vakantiepark 
Zuiderveld. De zeer goed 
geïnformeerde bewoner nam 
ons mee in allerlei aspecten en 
problemen van het permanent 
wonen op een vakantiepark. 
Eén en ander heeft inmiddels 
ook tot raadsvragen geleid en 
zal nog een vervolg krijgen.  

#HartjeLeraar  

PvdA Coevorden staat pal 
achter de leraren en heeft in 
aanloop naar de staking in 
november kaarten gestuurd 
naar alle basisscholen in onze 
gemeente. Dit als symbool 
voor de steun aan alle leraren 
en scholen die strijden voor 
betere voorwaarden.  
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